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     JUDEŢUL ARGEŞ 

MUNICIPIUL PITEŞTI 

 CONSILIUL LOCAL 

 
 

PROCES – VERBAL 
 

Încheiat azi, 20.06.2019, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Piteşti. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia Primarului Municipiului Piteşti          
nr.879 din 14.06.2019. 

La şedinţă participă de drept:  
- dl. Constantin Cornel Ionică       - Primarul Municipiului Pitești; 
- dl. Andrei Cătălin Călugăru     - Secretarul Municipiului Piteşti. 
Participă ca invitaţi: directorii executivi ai direcţiilor şi şefii compartimentelor 

independente din cadrul aparatului de specialitate al primarului, directorii şi 
reprezentanţii societăţilor comerciale aflate sub autoritatea consiliului local. 

La şedinţa consiliului local participă reprezentanţi ai mass-media locală. 
Domnul secretar Andrei – Cătălin Călugăru face prezenţa consilierilor, 

constatându-se: 
-  consilieri în funcţie - 23; 
-  consilieri prezenţi   - 21; 
 Consilieri absenți:  - 2  (domnii consilieri Costescu Cătălin și Sofianu Narcis-

Ionuț). 
Domnul secretar Andrei-Cătălin Călugăru precizează că domnul consilier 

Costescu Cătălin, care era președinte de ședință nu este prezent și trebuie să fie ales un 
alt președinte de ședință . 

Executivul propune în acest sens modificarea proiectului de hotărâre de la 
punctul 3 de pe ordinea de zi,  în sensul că domnul consilier Costescu Cătălin să fie 
președinte de ședință în luna iulie, iar pentru luna în curs președinte de ședință să fie 
domnul consilier Dinu Dănuț.  

De asemenea, executivul precizează că punctul nr. 3 de pe ordinea de zi 
devine punctul nr.1 și propune inversarea punctului nr.5 de pe ordinea de zi cu punctul 
nr.2 pentru a-l premia pe sportivul Preda Adrian Florin.  

Preşedinte de şedinţă este domnul consilier Dinu Dănuț. 
Se acordă comisiilor de specialitate câteva minute pentru analizarea punctelor 

suplimentare de pe ordinea de zi. 
        Se supune dezbaterii punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: “ Proiect de hotărâre 
inițiat de primar privind alegerea președintelui de ședință”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
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      Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, cu 
modificările propuse de executiv, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr.175/20.06.2019. 

Domnul președinte de şedinţă supune la vot motivarea absențelor domnilor  
consilieri Florea Daniel și Morlova Eduard de la şedinţa extraordinară din data de 
30.05.2019 care se aprobă în unanimitate de voturi. 

Domnul președinte de şedinţă supune la vot Procesele-verbale de la ședințele 
ordinare din 24.04.2019 și 23.05.2019 și de la ședința extraordinară din 30.05.2019, 
care sunt aprobate în unanimitate de voturi. 

Domnul președinte de şedinţă precizează că la punctul diverse s-au înscris: 
domnii consilieri Apostoliceanu Sorin, Florea Daniel, Morlova Eduard și Zidaru Ionuț. 

Domnul președinte de ședință precizează că domnul Rădulescu vrea să ia 
cuvântul la punctul 24. Este supusă la vot intervenția domnului Rădulescu și se 
respinge cu majoritate de voturi. 

Sosește în sală domnul consilier Sofianu Narcis-Ionuț. Prezenți 22. 
Executivul precizează că există modificări şi completări la proiectul ordinii de 

zi, după cum urmează: 
 

I. Se introduc pe ordinea de zi următoarele materiale: 

 
La punctul nr. 32: ”Proiect de hotărâre inițiat de primar prin care se ia act 

de recepția la terminarea lucrărilor pentru obiectivul de investiții ”Lărgire strada Maior 
Șonțu și CA Rosetti până la intersecția cu B-dul Republicii, municipiul Pitești”. 

La punctul nr. 33: ”Proiect de hotărâre inițiat de primar prin care se ia act 
de recepția la terminarea lucrărilor pentru obiectivul de investiții ”Modernizare strada 
Profesor Ștefan Chicoș, zona Tancodrom, municipiul Pitești”. 

La punctul nr. 34: ”Proiect de hotărâre inițiat de primar prin care se ia act 
de recepția la terminarea lucrărilor pentru obiectivul de investiții ”Reabilitare Calea 
Drăgășani”. 

La punctul nr.35: ” Proiect de hotărâre inițiat de primar privind 
modificarea și completarea H.C.L. nr.86/21.03.2019 privind aprobarea Devizului 
General actualizat și a indicatorilor tehnico-economici actualizați pentru obiectivul de 
investiții ”Îmbunătățirea transportului public urban de călători în municipiul Pitești”. 

La punctul nr. 36:” Proiect de hotărâre inițiat de primar privind acordarea 
unui mandat reprezentanților Consiliului Local al Municipiului Pitești în Adunarea 
Generală a Acționarilor a Societăților Comerciale aflate în subordinea consiliului 
local.” 

La punctul nr. 37:” Proiect de hotărâre inițiat de primar privind aprobarea 
tarifelor pentru unele activități desfășurate de S.C. Salpitflor Green S.A.”. 

 
Punctele nr. 32-34 inițiale se renumerotează devenind punctele nr. 38-

40. 

 
       II. Punctul nr. 1 de pe ordinea de zi,  « Proiect de hotărâre iniţiat de primar 
privind rectificarea bugetului municipiului Piteşti pe anul 2019» se modifică şi se 
completează motivat de următoarele: 
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 1. Prin Referatele nr. 28442/18.06.2019 și nr. 28875/20.06.2019 ale Direcției 
Tehnice  s-au aprobat următoarele modificări la Programul de investiţii al municipiului 
Piteşti pe anul 2019: 
 - Completarea la capitolul 80.02 „Acțiuni generale economice, comerciale și de 
muncă”, grupa C „Alte cheltuieli de investiții”, categoria „Proiectare şi execuţie 
privind înlăturarea efectelor produse de calamităţi naturale”, Primăria Municipiului 
Pitești, cu obiectivul „Combatere alunecări de teren strada Mioarei” cu o prevedere 
estimată de 600 mii lei întrucât, conform Procesului-verbal nr. 28821/19.06.2019 
întocmit de Comitetul Local pentru Situații de Urgență, este necesară remedierea 
urgentă a situației generate de alunecarea de teren produsă în zonă din cauza 
precipitațiilor abundente; 
 - Suplimentarea cu suma de 75 mii lei la capitolul 84.02 ,,Transporturi“, grupa C 
„Alte cheltuieli de investiții”, categoria „Proiectare”, Primăria Municipiului Pitești, 
obiectivul „Pasaj rutier Craiovei -Târgul din Vale”, întrucât Agenția pentru Protecția 
Mediului Argeș a solicitat întocmirea unui Raport privind impactul produs asupra 
mediului de către o persoană fizică/juridică înscrisă în Registrul Național al 
Elaboratorilor de Studii pentru Protecția Mediului, care să respecte conținutul-cadru 
din Anexa nr. 4 la Legea nr.292/2018. 
 2. În baza H.C.L. nr. 173/30.05.2019, prin Referatul nr. 26032/03.06.2019 al 
Direcției Servicii Publice și Achiziții s-a aprobat alocarea și plata de la bugetul local a 
sumei de 3 mii lei cu titlu de aport în numerar la constituirea patrimoniului inițial al 
Asociației „Club Sportiv Campionii Fotbal Club Argeș”. 

În baza celor propuse mai sus, proiectul de hotărâre se modifică și se 
completează astfel: 

• La art. 2: 
- lit. c) se modifică și va avea următorul cuprins: „în sensul suplimentării cu 

suma de 3 mii lei la capitolul 67.02 ,,Cultură, recreere și religie“, subcapitolul 05 
„Servicii recreative și sportive”, paragraful 01 „Sport”, titlul 72 „Active financiare” ”; 

- lit. c) devine lit. d); 
- lit. d) devine lit. e), iar suma din cuprinsul alineatului va fi de 1.195 mii lei; 
- lit. e) devine lit. f), se modifică și va avea următorul cuprins: „în sensul 

suplimentării cu suma de 150 mii lei la capitolul 84.02 ,,Transporturi“, subcapitolul 03 
„Transport rutier”, paragraful 01 „Drumuri și poduri”, titlul 71 „Active nefinanciare” - 
75 mii lei, paragraful 03 „Străzi”, titlul 71 „Active nefinanciare” - 75 mii lei”. 

• La art. 3: 
- lit. i) se modifică și va avea următorul cuprins: „în sensul completării cu 

obiectivul „Stabilizare mal Pârâul Zamfirești”, cu o prevedere bugetară de 595 mii lei 
și cu obiectivul „Combatere alunecări de teren strada Mioarei”, cu o prevedere 
bugetară de 600 mii lei, la capitolul 80.02 ,,Acțiuni generale economice, comerciale și 
de muncă“, grupa C „Alte cheltuieli de investiții”, categoria „Proiectare şi execuţie 
privind înlăturarea efectelor produse de calamităţi naturale”, Primăria Municipiului 
Pitești”; 

- se completează cu lit. k), care va avea următorul cuprins: „în sensul 
suplimentării cu suma de 75 mii lei la capitolul 84.02 ,,Transporturi“, grupa C „Alte 
cheltuieli de investiții”, categoria „Proiectare”, Primăria Municipiului Pitești, 
obiectivul „Pasaj rutier Craiovei -Târgul din Vale” ”. 
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• În cuprinsul art. 5, suma cu care se suplimentează excedentul anilor anteriori 
utilizat pentru finanţarea deficitului secţiunii de dezvoltare va fi de 2.118 mii lei. 

• Anexa se completează cu modificările propuse prin prezenta la bugetul pe 
anul 2019 ale Primăriei Municipiului Pitești, pe structura clasificației bugetare în 
vigoare. 
  III.  Punctul nr.15 de pe ordinea de zi: ” Proiect de hotărâre inițiat de 
primar privind conferirea Diplomei de fidelitate” se modifică și se completează astfel: 

«Art.12. va avea următorul cuprins: ”Se acordă Diploma de fidelitate 
familiei Florica și Ion Vasilescu, domiciliată în municipiul Piteşti, Int. Ioan Pușcariu 
nr.1, bl.B18, sc. A, ap.3, pentru împlinirea a 50 de ani de căsătorie neîntreruptă.”» 

 Art. inițiale 12-15 se renumerotează și devin art. 13-16 
 

IV.   Punctul nr.17 de pe ordinea de zi ” Proiect de hotărâre inițiat de 
primar privind transmiterea din administrarea societății Termo Calor Confort S.A. în 
administrarea Serviciului Public de Exploatare a Patrimoniului Municipiului Pitești a 
bunurilor aparținând CET Găvana și CET Pitești Sud I, aflate în domeniul public și 
privat al Municipiului Pitești” la  art.4 alin. (2)  sintagma   „Valoarea de inventar a 
bunurilor precizate la alin. (3) „ se va inlocui cu sintagma „Valoarea de inventar a 
bunurilor precizate la alin. (1) . 

 
   V. Punctul nr. 30 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre inițiat de primar 

privind aprobarea unui raport de evaluare și concesionarea unui teren” se completează 
astfel: art. 2 va avea următorul cuprins:  
                      

,,Art.2. (1) Contractul de concesiune se încheie pe o perioadă de 5 ani cu 
posibilitatea prelungirii în condițiile legii. 

   (2) La încheierea contractului de concesiune administratorul societății 
comerciale va prezenta documentația privind justificarea folosirii terenului și 
obiectul de activitate.                                

   (3)  Valoarea redevenței se modifică ori de câte ori se modifică rata dobânzii 
de referință stabilită de BNR. 

   (4) Concesiunea încetează de drept, respectiv nu se mai prelungește, 

dacă concesionarul nu exploatează terenul direct și pentru realizarea obiectului 

său de activitate pentru care s- realizat concesiunea.   
     (5) Se împuternicește directorul Serviciului Public de Exploatare a 

Patrimoniului Municipiului Pitești să încheie contractul de concesiune. 
     (6) Serviciul Public de Exploatare a Patrimoniului Municipiului Pitești 

încheie contractul, urmărește derularea acestuia și efectuează actualizarea redevenței, 
potrivit prevederilor legale aplicabile în materie.” 

VI. Punctul nr. 38 de pe ordinea de zi : ”Raport privind solicitarea 
realizării unui schimb de terenuri” se completeaza cu urmatoarea prevedere: 

  Pe terenul care apartine domeniului public al municipiului Pitesti in 
suprafata de 474 mp, identificata cu nr.cadastral 99924, actualmente parcare situata in 
fata societatii S.C. Daperom Grup Auto S.R.L., se afla trei constructii anexa, in 
suprafata de 124 mp, 16 mp, respectiv 10 mp, conform schitei anexata,  care vor face de 
asemenea obiectul evaluarii si schimbului. 
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     Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi, cu 
modificările şi completările aduse, care este aprobat în unanimitate de voturi. 

      Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul nr. 2  de pe ordinea 
de zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind premierea sportivului piteștean 
Preda Adrian-Florin pentru performanța sportivă deosebită obținută la Campionatul 
European de box pentru juniori – 2019”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

      Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Este onorant pentru noi să avem 
sportivi care aduc performanță și onoare sportului argeșean. 
   Domnul consilier Gentea Cristian: Am fost la finala de la Galați și eu consider 
că Preda Adrian-Florin, este învingător chiar dacă a luat locul 2. Nu mă pricep la box, 
dar Adrian a câștigat toate trei reprizele, pentru mine  el este campion și îi voi oferi tot 
sprijinul în cariera sa și îl felicit din tot sufletul. 
      Domnul consilier Tudosoiu Dumitru: Apreciem performanța, dar aș dori să 
știu dacă avem posibilitatea să mărim cuantumul  deoarece medicamentația și condițiile 
de efort și performanță  se susțin cu bani. 
      Domnul primar Constantin Cornel Ionică: Este o propunere serioasă și trebuie 
să fim atenți, deoarece nu ne-a obligat nimeni să facem acest gest, iar sportivii trebuie 
să demonstreze în timp că vor obține rezultate bune și pe moment să rămânem la 
această sumă. Felicitări pentru performanța obținută și mult succes mai departe.   
      Domnul antrenor Mărășescu Ioniță Duran: Este o onoare și mândrie pentru 
noi să ne aflăm aici și vă mulțumim foarte mult  pentru aprecieri și că sunteți alături de 
noi.                                                                                                                                                                             
      Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 
propusă de inițiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr.176/20.06.2019. 
   Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 3 de pe ordinea de zi: 
” Proiect de hotărâre inițiat de primar privind rectificarea bugetului instituțiilor publice 
și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2019”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 

     Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 
propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr.177/20.06.2019.  
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      Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 4 de pe ordinea de 
zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind conferirea Diplomei „Piteşteni 
Centenari””. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri 

     Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma  
propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi devenind  
Hotărârea nr178/20.06.2019.                                         

Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 5 de pe ordinea de 
zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind rectificarea bugetului municipiului 
Pitești pe anul 2019”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, cu 

modificările și completările propuse de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de 
voturi devenind  
Hotărârea nr. 179/20.06.2019. 

 
Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 6 de pe ordinea de 

zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind aprobarea Devizului General 
actualizat și a indicatorilor tehnico-economici actualizați pentru obiectivul de investiții 
”Modernizare, montare sistem panouri solare și eficientizare energetică a Bazinului 
Olimpic din Pitești”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi devenind  
Hotărârea nr. 180/20.06.2019. 
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Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 7 de pe ordinea de 
zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind implementarea de către Municipiul 
Pitești a proiectului ”WiFi4EU Promovarea conectivității la internet în comunitățile 
locale”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Este un proiect foarte bun pentru 

cetățenii din municipiul Pitești, în special pentru tineri în ceea ce privește conectivitatea 
la internet. 

     Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 
propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi devenind 
Hotărârea nr. 181/20.06.2019. 

Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 8 de pe ordinea de 
zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind aprobarea vânzării imobilului teren 
situat în intravilanul municipiului Pitești, str. Victoriei nr.51 către actual chiriaș, Luca 
Dumitru”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează negativ proiectul de hotărâre. 
Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Are dreptul să solicite conform 

legii. 
Domnul consilier Sofianu Narcis-Ionuț: Comisia nr.5 a dat aviz negativ, 

deoarece prețul imobilului este derizoriu, solicităm să se facă o reevaluare, prețul este 
cu 50% mai mic decât cel de la imobilul de pe strada Dealurilor, din proiectul de 
hotărâre care urmează pe ordinea de zi. 

Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Acesta este raportul de evaluare, 
nu putem impune un alt tarif, evaluatorul își asumă prețul. 

Domnul consilier Bănică Iuliu-Radu: Dacă vindem nu sunt de acord cu acest 
preț derizoriu, putem să cerem oricât. 

Domnul secretar Andrei-Cătălin Călugăru: Este vorba de terenul de sub casă , 
iar legislația în domeniu nu prevede negocierea. Verificarea acestuia se poate face la 
Asociația Națională a Evaluatorilor Autorizați din România. Dacă tot contestăm 
rapoartele de evaluare în consiliul local s-ar putea ca nici un evaluator să nu mai 
lucreze cu noi. 

Domnul consilier Sofianu Narcis-Ionuț: Evaluatorul își asumă evaluarea, dar 
dacă noi votăm proiectul de hotărâre, noi răspundem și nu mai răspunde evaluatorul. 
Propun să se facă un nou raport de evaluare. 
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Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Retrag proiectul de hotărâre de pe 
ordinea de zi și solicităm o nouă evaluare cu un alt evaluator. 
      Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 9 de pe ordinea de 
zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind trecerea din domeniul public al 
Municipiului Pitești în domeniul privat al acestuia, a unor bunuri care fac parte din 
sistemul de alimentare centralizată cu energie termică, concesionate S.C. Termo Calor 
Confort S.A., în vederea scoaterii din funcțiune, valorificării și casării acestora”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi devenind  
Hotărârea nr. 182/20.06.2019. 
      Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 10 de pe ordinea de 
zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind acordarea în folosință gratuită a 
imobilului-teren, situat în str. Costache Negri nr.26, aparținând domeniului public al 
municipiului Pitești, către Clubul Sportiv Municipal Pitești”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Aceste contracte să se facă pe o 

perioadă de 4 ani . 
Domnul consilier Sofianu Narcis-Ionuț: Dacă nu sunt respectate prevederile 

contractuale, cu o notificare prealabilă putem rezilia contractul. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, cu 

modificarea propusă de executiv, care este aprobat în unanimitate de voturi devenind  
Hotărârea nr. 183/20.06.2019. 

 
      Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 11 de pe ordinea de 
zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar prin care se ia act de recepția la terminarea 
lucrărilor pentru obiectivul de investiții Reabilitare Sala de Sport Liceul Tehnologic 
”Dacia””. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
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- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Pe perioada acestui mandat am 

realizat multe investiții la sălile de sport ale unităților de învățământ. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi devenind  
Hotărârea nr.184/20.06.2019. 
      Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 12 de pe ordinea de 
zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind aprobarea vânzării imobilului teren 
situat în intravilanul municipiului Pitești, str. Dealurilor nr.31 către actualul chiriaș, 
Cosma Valerica”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Este în conformitate cu legea și 

răspundem solicitării chiriașului. 
Domnul consilier Bănică Iuliu-Radu: Prefer să luam bani pentru chirie decât 

să-l vindem la un preț mic. 
Domnul consilier Sofianu Narcis Ionuț: Prețul este mic pentru zonă, dar ne-

am raportat și la factorii de urbanism. 
  Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este respins cu 4 voturi ”pentru” (domnii consilieri Dinu 
Dănuț, Duțulescu Gheorghe, Gardin Florin și Sofianu Narcis-Ionuț), 2 voturi 
”împotrivă” (Morlova Eduard și Zidaru Ionuț) și 16 voturi ”abțineri”. 

  Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 13 de pe ordinea de 
zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind modificarea și completarea H.C.L. 
179/25.05.2017 referitoare la aprobarea organigramei și a statului de funcții ale 
Filarmonicii Pitești, cu modificările și completările ulterioare”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 185/20.06.2019. 

 
     Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 14 de pe ordinea de 
zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind prelungirea unor contracte de asociere 
și a unor contracte de închiriere teren aparținând domeniului public al municipiului 
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Pitești, ocupat de construcții provizorii, autorizate în condițiile legii, situate în stațiile 
de transport public local de călători”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Sperăm ca proiectul să fie 

implementat și să facem 101 stații moderne în municipiul Pitești. 
Domnul consilier Sofianu Narcis-Ionuț: Revin cu rugămintea la executiv să 

fie făcute niște structuri provizorii, niște acoperișuri la stațiile de autobuz, pentru ca 
cetățenii să nu fie plouați, până la realizarea stațiilor noi. 

Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Nu putem să intervenim cu nimic 
în implementarea proiectelor finanțate prin fonduri europene, este ilegal. Odată 
demarată procedura, nu putem să intervenim și să facem nimic. 

Domnul consilier Dinu Dănuț: Legea nu permite să se facă nici o intervenție 
dacă a fost demarată procedura. 

Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 
propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 186/20.06.2019. 

 
      Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 15 de pe ordinea de 
zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind conferirea Diplomei de fidelitate”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
 La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, cu 

modificările și completările propuse de inițiator, care este aprobat în unanimitate de 
voturi, devenind  
Hotărârea nr. 187/20.06.2019.   
                         
      Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 16 de pe ordinea de 
zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind conferirea Diplomei de fidelitate – 
nunta de diamant”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
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- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă  de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 188/20.06.2019. 

 
Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 17 de pe ordinea de 

zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind transmiterea din administrarea 
societății Termo Calor Confort S.A. în administrarea Serviciului Public de Exploatare a 
Patrimoniului Municipiului Pitești a bunurilor aparținând CET Găvana și CET Pitești 
Sud I, aflate în domeniul public și privat al Municipiului Pitești”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Este vorba de centrul de la Găvana, 

care este scos din circuit de circa 6-7 ani și se dorește transmiterea acestei structuri 
către Serviciul Public de Exploatare a  Patrimoniului Municipiului Pitești. În perioadă 
următoare vom veni cu solicitările celor care doresc să desfășoare activități industriale 
și astfel se vor crea și locuri de muncă. 

Domnul consilier Gentea Cristian: Voi vota acest proiect de hotărâre, dar 
doresc să precizez că la ședința AGA Termo Calor, din care fac parte împreună cu 
domnul consilier Gardin Florin, ni s-a prezentat că există cheltuieli legate de baza 
acestor obiective și că există probleme privind identitatea fizică a celor care lucrează 
acolo, precum și lipsa de personal. 

Am aflat că o delegație importantă de 9 persoane de la Termo Calor se află la 
Cluj, într-un schimb de experiență. Eu împreună cu domnul consilier Gardin Florin, 
vom cere un raport conducerii societății privind această deplasare, cu ce impresii au 
venit și care sunt avantajele acestei deplasări pentru societatea Termo Calor. 

Domnul consilier Morlova Eduard: Să existe o comisie care să verifice și să 
urmărească ce se întâmplă acolo în zona industrială, să nu creeze mai multe probleme 
de sănătate și de mediu decât să le reducă. 

Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 
propusă  de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 189/20.06.2019. 

 
Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 18 de pe ordinea de 

zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind modificarea și completarea H.C.L. nr. 
59/21.02.2019 referitoare la aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Poliției 
Locale a Municipiului Pitești, cu modificările și completările ulterioare”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
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- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Părăsește sala de ședințe domnul consilier Janță Constantin-Daniel. Consilieri 

prezenți- 21. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă  de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 190/20.06.2019.  
 
     Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 19 de pe ordinea de 
zi:  “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind cuantumul burselor acordate elevilor 
din unitățile de învățământ preuniversitar de stat din municipiul Pitești, în anul 2019”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
Intră în sala de ședințe domnul consilier Janță Constantin-Daniel, consilieri 

prezenți – 22. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 191/20.06.2019. 

 
               Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 20 de pe ordinea de 
zi:  “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind modificarea și completarea H.C.L. nr. 
436/20.11.2017 referitoare la aprobarea organigramei și a statului de funcții ale 
Serviciului Public de Exploatare a Patrimoniului Municipiului Pitești, cu modificările 
și completările ulterioare”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr.192/20.06.2019. 

 
Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 21 de pe ordinea de 

zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de doamna consilier Preduț Mariana-Tatiana și domnul 
viceprimar Zidaru Laurențiu-Marian privind aprobarea Contractului – cadru de 
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închiriere al unităților locative declarate locuințe sociale, aflate în proprietatea 
Municipiului Pitești, precum și a Regulamentului de ordine interioară al acestora”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul viceprimar Zidaru Laurențiu-Marian: S-a dorit să se realizeze un 

contract și un regulament astfel încât cei care disturbă liniștea publică și creează 
probleme să fie sancționați în instanță. După cinci ani se face o reevaluare a 
contractelor de închiriere pentru locuințele sociale. 

Doamna consilier Preduț Tatiana: S-a plecat de la ideea că sunt persoane care  
au nevoie de locuințe sociale și stau pe listele de așteptare, în condițiile în care sunt 
persoane care au contracte de 10 ani și nu mai îndeplinesc condițiile stabilite.  

Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 
propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 193/20.06.2019. 

 
Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 22 de pe ordinea de 

zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar prin care se ia act de recepția la terminarea 
lucrărilor pentru obiectivul de investiții ”Acoperire teren de sport – Școala Gimnazială 
Ion Pillat”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 194/20.06.2019. 

Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 23 de pe ordinea de 
zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind transmiterea din administrarea 
Consiliului Local al Municipiului Pitești în administrarea Serviciului Public de 
Exploatare a Patrimoniului Municipiului Pitești a unui imobil situat în Pitești, Cartier 
Tudor Vladimirescu“.   

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Este vorba de un imobil construit 
înainte de 1989, nefinalizat care este un pericol pentru copii și cetățeni, nu suntem 
proprietari în totalitate și nu putem să-l reabilităm, îl expertizăm și o să vedem ce 
putem face. 

Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 
propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 195/20.06.2019. 

Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 24 de pe ordinea de 
zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de doamna consilier Stanciu Alexandrina și domnii 
consilieri Sofianu Narcis-Ionuț, Duțulescu Gheorghe și Gardin Florin privind 
retragerea titlului de ”Cetățean de onoare al municipiului Pitești” acordat domnului 
Constantin Nicolescu“.   

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 – nu prezintă aviz; 
- comisia nr.3 - avizează negativ proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează negativ proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 – avizează negativ proiectul de hotărâre. 
Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Având în vedere solicitarea a 

trebuit să introducem din nou pe ordinea de zi acest proiect de hotărâre. 
Domnul consilier Sofianu Narcis Ionuț: Am avut o solicitare din partea 

domnului Rădulescu, nu contestăm că la acordarea titlului îndeplinea criteriile, ambele 
proceduri de retragere și acordare se învârt în jurul condamnării penale. Dacă votați 
împotrivă vor veni alții cu această solicitare. Fiecare votează cum consideră.  

Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: În Regulament se spune că se 
poate retrage, nu că trebuie realizat acest lucru. 

Domnul consilier Preda Marin: A mai fost votat odată într-o altă ședință și a 
fost respins, nu știu de ce se insistă. 

Domnul consilier Sofianu Narcis-Ionuț: A fost introdus din nou pe ordinea de 
zi deoarece a mai apărut o condamnare penală față de ultimul proiect de hotărâre. 

Domnul consilier Tudosoiu Dumitru: Nu cred că un om poate fi pedepsit 
pentru o faptă de două ori. A greșit și a plătit, pentru ce s-a acordat la momentul 
respectiv s-a justificat. Nu sunt de acord cu retragerea titlului de cetățean de onoare și 
nu cred că este problema principală a orașului nostru. 

Domnul consilier Bănică Iuliu-Radu: Consider  că domnul Nicolescu a făcut 
multe lucruri bune pentru oraș și condamnarea sa nu a produs efecte negative asupra 
Piteștiului încât să-i retragem titlul de cetățean de onoare. 

Domnul consilier Gentea Cristian : Comisia 2 pentru urbanism, amenajarea 
teritoriului şi arhitectură, nu a putut da aviz deoarece a fost balotaj, dacă este respins 
proiectul nu știu ce se va întâmpla. 

Domnul secretar Andrei-Cătălin Călugăru: Se va face vot secret ca și data 
precedentă fiind vorba de o sancțiune, altfel există posibilitatea ca Instituția Prefectului 
- Județul Argeș să atace această hotărâre. 

Domnul preşedinte de şedinţă precizează că procedura de vot a proiectului de 
hotărâre şi cea a votului secret să aibă loc la finalul şedinţei. 
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Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 25 de pe ordinea de 
zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind însușirea raportului de evaluare pentru 
imobilul-teren situat în intravilanul municipiului Pitești, Cartier Craiovei, zona Școlii 
nr. 11, județ Argeș “.   

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: În prima etapă comisia de 

negociere a stabilit procedura de evaluare privind cumpărarea terenului și ar fi bine ca 
să rămână aceeași comisie dacă și domnii consilieri sunt de acord. 

Domnul consilier Florea Daniel: Este ceva în neregulă dacă s-a pierdut în 
instanță.    

Domnul consilier Neacșu Mariean: Am studiat raportul de evaluare, 
evaluatorul a luat în calcul toate aspectele din zonă la nivel național și european, a ținut 
cont de tranzacții, de ofertele de vânzare-cumpărare. Prețul stabilit este maximal și 
comisia trebuie să țină cont de asta și să înceapă negocierea. Vreau să precizez că nu 
mai vreau să fac parte din această comisie. 

Domnul primar Constantin-Cornel Ionică îl întreabă pe domnul Dinu Dănuț  
dacă poate să facă parte din această comisie.  

Domnul consilier Zidaru Ionuț îl propune pe domnul consilier Dinu Dănuț să 
facă parte din comisie și dânsul este de acord. 

Domnul preşedinte de şedinţă precizează că a fost propus și el alături de 
domnii consilieri Bănică Iuliu-Radu și Sofianu Narcis-Ionuț să facă parte din comisie, 
urmând ca procedura de vot a proiectului de hotărâre şi cea a votului secret să aibă loc 
la finalul şedinţei. 

    Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul nr. 26 de pe ordinea 
de zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de domnul viceprimar Zidaru Laurențiu-Marian 
privind neexercitarea dreptului de preemțiune pentru achiziționarea imobilului 
monument istoric ”Casa Panțurescu”, situat în municipiul Pitești, Str. I.C. Brătianu 
nr.29, județul Argeș”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul consilier Sofianu Narcis-Ionuț: Propun ca amendament: Să exercităm 

dreptul de preemțiune raportat la valoarea imobiliară  dar și istorică la care este 
imobilul. Prețul de 110 mii de euro este derizoriu, imobilul arată foarte bine și se află în 
centrul Piteștiului. 

Domnul viceprimar Zidaru Laurențiu: Este vorba de o porțiune dintr-un 
imobil, de un apartament la parter unde nu putem face reabilitări deoarece acestea se 
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fac pe întreg imobilul și avem nevoie de avize de la monumente și autorizație de 
securitate pentru întreg imobilul. Banii care sunt prevăzuți în buget putem în primul 
rând să-i folosim să luăm terenul ”Aripi” de la Școala nr.11. 

Doamna consilier Preduț Mariana-Tatiana: Aș dori să aflu opinia domnului 
secretar Andrei-Cătălin Călugăru din punct de vedere al legalității. 

Domnul secretar Andrei-Cătălin Călugăru: Dacă se supune la vot proiectul de 
hotărâre și nu se aprobă trebuie să venim cu alt proiect de hotărâre care se face ulterior, 
cu exercitarea dreptului de preemțiune. Nu se consideră automat că exercităm dreptul 
de preemțiune. 

Domnul președinte de şedinţă supune la vot amendamentul propus de domnul 
consilier Sofianu Narcis-Ionuț privind exercitarea dreptului de preemțiune și se 
constată 4 voturi ”pentru”( Duțulescu Gheorghe, Gardin Florin, Sofianu Narcis-Ionuț și 
Stanciu Alexandrina), 5 voturi ”împotrivă”(Bărbulescu Ilie, Florea Daniel, Morlova 
Eduard, Olariu Gheorghe Ionuț și Zidaru Laurențiu-Marian) și restul 13 ”abțineri”. 

Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 
propusă de iniţiator, care este aprobat cu 18 voturi ”pentru” și 4 
”abțineri”(Apostoliceanu Sorin, Gardin Florin, Janță Constantin și Tudosoiu Dumitru)  
devenind  
Hotărârea nr. 196/20.06.2019. 

     Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul nr. 27 de pe 
ordinea de zi:” Proiect de hotărâre inițiat de domnul consilier Zidaru Ionuț Gabriel 
privind  acordarea unui stimulent financiar pentru nou-născuți”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează negativ proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează negativ proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează nefavorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul consilier Zidaru Ionuț-Gabriel: Nu înțeleg de ce în alte localități se 

poate da acest stimulent financiar pentru nou-născuți și la noi nu se poate, deoarece 
legislația este aceeași. Susțin acest proiect pentru copii și nu în interes personal. 

Domnul consilier Tudosoiu Dumitru: În România postdecembristă am avut 
legislația națională care venea cu sprijin financiar cu alocații pentru nou-născuți, prin 
Legea nr. 482/2006 se acorda trusou pentru noi născuți și prin Legea nr.396/2006 se 
acorda sprijin financiar la încheierea căsătoriei. A venit un guvern nou care a schimbat 
toată legislația de până atunci. Legislația actuală nu ne ajută cu nimic, teoretic se poate 
face și în municipiul Pitești, se pot acorda alocații, se poate mări cuantumul burselor, 
dar puterea exemplului nu ne ajută și precedentul nu este un reper juridic. Tot ce votăm 
trebuie să aibă susținere legală. 

Domnul consilier Florea Daniel: Aș vrea să știu dacă există cadrul legal 
pentru a nu da acest stimulent financiar. 

Domnul viceprimar Apostoliceanu Sorin: Este un proiect de hotărâre pentru 
cetățenii Piteștiului, dacă domnul secretar spune că este legal eu sunt de acord cu 
acordarea stimulentului financiar. 

Doamna consilier Preduț Mariana: Care ar fi sursa de bani pentru acest 
proiect și de ce sumă este vorba. 
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Domnul consilier Sofianu Narcis-Ionuț: Hotărârile care au fost aprobate în 
alte localități, au fost verificate de legalitate de două instituții: Prefectura și Curtea de 
Conturi. 

Domnul viceprimar Zidaru Laurențiu-Marian: Cu toții ne-am dori să acordăm 
acești bani dar trebuie să ținem cont de legalitate. Am avut situția când Curtea de 
Conturi ne-a zis că nu este legal să acordăm cadouri copiilor de sărbători iar în alte 
localități a fost legal. 

Domnul secretar Andrei-Cătălin Călugăru: Mulțumesc domnului consilier 
Tudosoiu Dumitru care a prezentat legislația veche prin care se acorda sprijin financiar 
de la bugetul de stat. De exemplu bursele școlare trebuiau să fie plătite de stat dar au 
fost delegate să fie acordate și de la bugetul local. N-am identificat o prevedere legală 
prin care statul să delege ca acest stimulent să fie acordat de la bugetul local. Nu voi 
contrasemna această hotărâre și voi prezenta un punct de vedere dacă va fi cazul. 

     Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 
propusă de iniţiator, care este respins cu 7 voturi ”pentru” (domnii consilieri 
Apostoliceanu Sorin, Dinu Dănuț, Florea Daniel, Morlova Eduard, Olariu Gheorghe – 
Ionuț, Tudosoiu Dumitru și Zidaru Ionuț) și restul 15 ”abțineri”. 

     Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul nr. 28 de pe ordinea 
de zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar pentru modificarea H.C.L. nr. 181/2018 
privind aprobarea proiectului ”Reabilitare și modernizare Colegiul Tehnic Armand 
Călinescu” din municipiul Pitești și a cheltuielilor legate de proiect”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Există riscul să nu avem bani 

pentru acest proiect, este o sumă foarte importantă. 
Părăsesc sala de ședință domnii consilieri: Apostoliceanu Sorin, Gentea 

Cristian, Neacșu Mariean și Tudosoiu Dumitru. Consilieri prezenți – 18. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 197/20.06.2019. 

     Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul nr. 29 de pe ordinea 
de zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar pentru modificarea H.C.L. nr. 61/2019 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, a Acordului de parteneriat, precum 
și a contribuției municipiului Pitești în cadrul proiectului ”PITEȘTI BUSINESS HUB-
PROSANT”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: De asemenea este un proiect 
important și costisitor. 

Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 
propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 198/20.06.2019. 
              Sosesc în sală domnii consilieri Gentea Cristian și Neacșu Mariean. Consilieri 
prezenți – 20. 

     Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul nr. 30 de pe ordinea 
de zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind aprobarea unui raport de evaluare 
și concesionarea unui teren”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 199/20.06.2019. 

     Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul nr. 31 de pe ordinea 
de zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind modificarea H.C.L. 
nr.443/20.12.2018 referitoare la transmiterea unui spațiu situat în Piața Ceair, corp A, 
etaj I din administrarea Serviciului Public de Exploatare a Patrimoniului Municipiului 
Pitești în administrarea Inspectoratului pentru Situații de Urgență ,,Căpitan Puică 
Nicolae” al Județului Argeș”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 200/20.06.2019. 

 
    Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul nr. 32 de pe ordinea 

de zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar prin care se ia act de recepția la terminarea 
lucrărilor pentru obiectivul de investiții ”Lărgire strada Maior Șonțu și CA Rosetti 
până la intersecția cu B-dul Republicii, municipiul Pitești”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
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- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Acest proiect a rezolvat foarte mult 

situația din zona respectivă. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 201/20.06.2019. 

 
  Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul nr. 33 de pe ordinea de 

zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar prin care se ia act de recepția la terminarea 
lucrărilor pentru obiectivul de investiții ”Modernizare strada Profesor Ștefan Chicoș, 
zona Tancodrom, municipiul Pitești”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 – avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 202/20.06.2019. 

 
     Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul nr. 34 de pe ordinea 

de zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar prin care se ia act de recepția la terminarea 
lucrărilor pentru obiectivul de investiții ”Reabilitare Calea Drăgășani”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 203/20.06.2019. 

 
   Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul nr. 35 de pe ordinea 

de zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind modificarea și completarea H.C.L. 
nr.86/21.03.2019 privind aprobarea Devizului General actualizat și a indicatorilor 
tehnico-economici actualizați pentru obiectivul de investiții ”Îmbunătățirea 
transportului public urban de călători în municipiul Pitești”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
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- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 204/20.06.2019. 

 
   Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul nr. 36 de pe ordinea 

de zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind acordarea unui mandat 
reprezentanților Consiliului Local al Municipiului Pitești în Adunarea Generală a 
Acționarilor a Societăților Comerciale aflate în subordinea consiliului local”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 205/20.06.2019. 
               Părăsește sala domnul consilier Gentea Cristian. Consilieri prezenți – 19.        

    Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul nr. 37 de pe ordinea 
de zi: “ Proiect de hotărâre inițiat de primar privind aprobarea tarifelor pentru unele 
activități desfășurate de S.C. Salpitflor Green S.A.”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul consilier Neacșu Mariean: Această activitate de întreținere spații 

verzi să se extindă și la persoane fizice cu întreținerea gazonului, toaletarea arborilor și 
plantarea florilor. 

Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Nu se poate realiza acest lucru. 
Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în forma 

propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 206/20.06.2019. 
       Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul nr. 38 de pe ordinea 
de zi: “ Raport privind solicitarea realizării unui schimb de terenuri”. 
    Intră în sală domnii consilieri Apostoliceanu Sorin și Tudosoiu Dumitru. 
Consilieri prezenți – 21. 
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    Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Sunt doi proprietari să și-au 
exprimat dorința de a valorifica terenul. Au solicitat un schimb de teren pentru a 
rezolva problemele și ne aflăm în situația de a face acest schimb, procedural cu 
comisie, cu evaluare. 
     Domnul președinte de şedinţă supune la vot raportul, în forma propusă de 
iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi. 
  Domnul consilier Gentea Cristian sosește în sala de ședință. Consilieri prezenți-
22. 
   Domnul președinte de şedinţă supune dezbaterii punctul nr. 39 de pe ordinea de 
zi: “ Punct de vedere referitor la cererea nr. 26986/10.06.2019 formulată de Niculae 
Elena Maria”. 
    Domnul președinte de şedinţă supune la vot punctul de vedere, așa cum a fost 
introdus pe ordinea de zi, care este aprobat în unanimitate de voturi. 
    Diverse: 
   Doamna consilier Bârlogeanu Marioara: Care este situația cu parcările de la 
blocurile D5 ȘI D6 de pe  Bulevardul Nicolae Bălcescu. 
    Locatarii de la aceste două blocuri au trimis o adresă la primărie pentru a fi 
instalate 3 containere de gunoi în această zonă deoarece există numai unul și nu face 
față. 
    Domnul viceprimar Apostoliceanu Sorin: Am aflat acum câteva zile că domnul 
Jean Dumitrașcu are un site care face articole și că Centrul Cultural a făcut contract cu 
firma dânsului. Ar trebui ca în aceste articole să se promoveze Piteștiul, nu să apară 
informații inutile. Să ni se dea de la toate societățile, serviciile și instituțiile publice din 
subordinea consiliului local, o listă cu toate instituțiile mass-media cu care au contract. 
   Să analizăm posibilitatea cumpărării terenului fostului loc de joacă de la izvorul 
din zona Craiovei sau să găsim o soluție să realizăm un alt loc de joacă în această zonă. 
    Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Pentru realizarea locurile de joacă și 
modernizarea lor am găsit soluții și am făcut tot ce a fost posibil pe unde s-a putut. 
   Domnul consilier Zidaru Ionuț: Când va începe programul de dezinsecție. 
   Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Există și va începe curând. 
   Domnul consilier Zidaru Ionuț: Sunt foarte multe locuri de joacă distruse  și ar 
trebui să se acorde mai multă atenție pentru amenajarea locurilor de joacă pentru copiii 
cu dizabilități. 
   Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Nu l-am prins anul acesta în buget, 
poate în viitor se va realiza. 
   Domnul consilier Florea Daniel: Care sunt cauzele pentru care nu s-a dat 
răspuns în termen pentru memoriul nr. 21976/09.05.2019, prin care se cere motivul 
pentru care nu a fost pusă în aplicare  H.CL. nr. 78/2004, cauze pentru care o persoană 
a solicitat terenul respectiv în instanță, răspundere penală și materială pentru vinovați. 
   Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Știți de ce nu s-a pus în aplicare, un 
vecin din zona respectivă a revendicat. 
   Domnul consilier Morlova Eduard: Pe străzile  care au două sau trei benzi să se 
facă piste pentru biciclete. 
   Domnul primar Constantin-Cornel Ionică: Piteștiul este un oraș atipic, căutăm 
soluții, sunt străzi unde nu poți merge cu bicicleta și nu există continuitate între străzi 
pentru piste. 
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   Domnul consilier Dinu Dănuț: Sunt străzi care au o lărgime mică și nu poți face 
aceste piste, iar Poliția Națională nu o să dea aviz de legalitate  și nu se poate tăia din 
banda de circulație pentru piste de biciclete. 
   Domnul consilier Morlova Eduard: Este clar că nu se vrea acest lucru. 
   Domnul consilier Sofianu Narcis Ionuț: Circulația este infernală, sunt foarte 
multe mașini parcate pe Calea Drăgășani, am votat o hotărâre pentru interzicerea 
mașinilor de școală pe anumite artere de circulație dar nu se respectă. Când se coboară 
pe strada Smeurei, mai sus de Baia Comunală se construiește o clădire într-o zonă 
foarte aglomerată, nu există afișajul aferent conform legii și nici teren pentru parcare. 
Să vedeți despre ce este vorba, cred că are o destinație comercială. 
  Domnul consilier Morlova Eduard părăsește sala de ședință. Consilieri prezenți 
-21. 
   Domnul consilier Bănică Iuliu-Radu: Din cauza mașinilor de școală se produc 
multe blocaje în oraș. 
   Domnul consilier Tudosoiu Dumitru: În oraș se creează mari ambuteiaje din 
cauza mașinilor care aprovizionează magazinele în intervale de timp diferite. 
   Domnul consilier Duțulescu Gheorghe: Care este situația cu chioșcul de la 
intersecția str. Eremia Grigorescu cu str. Garoafelor, amplasat pe spațiul verde. 
   Se derulează procedura de vot secret în vederea exprimării opțiunii de vot cu 
privire la retragerea titlului de ”Cetățean de onoare al municipiului Pitești” acordat 
domnului Constantin Nicolescu. Proiectul de hotărâre este respins cu 7 voturi ”pentru” 
și 14 voturi ”împotrivă”. 
   Intră în sala de ședință domnul consilier Morlova Eduard. Consilieri 
prezenți:22. 

  Se derulează procedura de vot secret pentru desemnarea unor consilieri locali în 
comisia de negociere a prețului de vânzare – cumpărare a imobilului-teren situat în 
intravilanul municipiului Pitești, cartier Craiovei, zona Școlii nr.11, jud. Argeș. 

   Doamnii consilieri Bănică Iuliu-Radu, Dinu Dănuț și Sofianu Narcis-Ionuț  
sunt desemnați să facă parte din comisia de negociere a prețului de vânzare – 
cumpărare a imobilului-teren situat în intravilanul municipiului Pitești, cartier Craiovei, 
zona Școlii nr.11, jud. Argeș, cu 19 voturi ”pentru” și 3 voturi ”nule”. 

   Domnul președinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre iniţiat de 
primar privind însușirea raportului de evaluare pentru imobilul-teren situat în 
intravilanul municipiului Pitești, Cartier Craiovei, zona Școlii nr. 11, județ Argeș, care 
este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 207/20.06.2019. 
    Doamna președinte de şedinţă declară închise lucrările şedinţei. 
       Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal. 
 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 

Dănuț Dinu 
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